
Holmestrand Rotaryklubb 
 
 
Referat fra møte i Serviceprosjektkomiteen (bør vi foreslå et annet 
navn????) 14.11.2011 
 
 
Tilstede: Bjørn, Espen, Arne Martin, Arne F.,Hans Arne og Øistein 
 
 
Sak 1) Flytur med Dakota 
 
Av interesse for 50 % av medlemmene i komiteen – uten at dette kan sies å være representativt 
for hele klubben – idet utvalget må sies å være for lite – jmfr.Johnsen og Bjerkeseth‐ Statiske 
Metoder – en innføring – bind 1. 2. utgave 1979. Forslaget bør derfor legges frem på et 
klubbmøte. 
 
Sak 2) Ryla 
 
Vi kom frem til en kandidat – resepsjonsvakten på Holmestrand Fjordhotell. Hans Arne finner 
navn etc. Personen er i rett alder og har tidligere jobbet i dagligvarehandelen.  Vurderes 
nærmere når vi har funnet navnet. 
 
Kommer det ikke forslag på aktuelle kandidater bør vår PR‐ansvarlig ta kontakt med Jarlsberg og 
etterlyse egnede personer.  Kan bli en fin markedsføring av klubben også. 
 
Sak 3) Programposter: 
 
Følgende forslag fremkom: 
 
Drammens forvandling fra stygg andunge til nydelig svane.  (krever planlegging idet de personer 
som kan holde et slikt foredrag er meget etterspurt) 
 
Regelproduksjonen i EU (og EØS) – Hvordan lages reglene, hvordan settes de ut i livet og hvilket 
omfang er det på regelverket. (Arne Martin) 
 
Paul Thode fra Botne Historielag – eventuelt med ”feltbesøk” (Arne F) 
 
Restaurering av Holmestrand Kirke og kirkens historie (Bjørn N) 
 
Hans Brattestå: Stortinget arbeid sett fra innsiden (Arne Martin) 
 
Korrupsjon – gaver, smøring eller bestikkelser?  Hvor går grensene (Arne Martin) 
 
Berit Kjøll: Mine erfaringer som kvinnelig leder 
 
Holmestrand Sentrums fremtid. Investeringer på 1 milliard i byen vår? (Bjørn N) 
 
Bedriftsbesøk hos Svennson og Nøkleby.  Hvordan drives et moderne advokatfirma (Arne M) 
 



Skanska Entreprenør v/ Are Eliassen : Hvordan drive et stort entreprenørselskap og hvorfor satse 
i Holmestrand? 
 
Sak 4)  Æresnysgjerrig: 
 
Jarlsberg Eiendomsselskap as har besluttet å gi klubben to skulpturer som de tidligere har kjøpt.  
Det betyr at vi kan fortsette med utdelingen av prisen i sin nåværende form et par år til.  Klubben 
er meget takknemlig for gaven.  Jarlsberg Eiendomsselskap ønsket at utdelingene skulle skje i 
samarbeid med  kulturfestivalen – noe det sikkert er enighet om.  Dette gir mest PR for klubben 
også. 
 
Forslag til kandidater: 
 

• Arnstein Rock Øverland 
 

• Holmestrand Byteater (i slike tilfeller kan vi gi et kronebeløp i stedet for skulptur) 
 

• Botne Aktivitetssenter (også kronebeløp) 
 
Sak 5) Møtedager 
 
Det var ingen negative holdninger til å flytte møtedagen til tirsdag kl. 20.00 
 
 
Det ble servert nytrukket kaffe og denne gang høykarbomat – uten at det forstyrret møtet. 
 
Øistein 


